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Obec Bořetice

Bořetice č.p. 39, 691 08 Bořetice
tel.č.: 519 430 103 | e-mail: obec@boretice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 11 Zastupitelstva obce Bořetice

konané dne 10. 1. 2024 v zasedací místnosti od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18.00 - 18.50
Přítomno: František Petrásek, Jiří Michna, Miroslav Náležinský, Lenka Bukovská, Milan

Herůfek, Petr Zemánek, Marek Polák, Klára Otáhalová, Lubomír Fibich, Lenka
Kuchyňková, Radim Šebesta, Jan Hempl

Omluveni: Stanislav Novák, Jaroslav Bureš, Marek Herůfek
Neomluveni:
Předsedající: František Petrásek
Zapisovatel*: Jana Hluchá
Ověřovatelé zápisu: Klára Otáhalová, Milan Herůfek

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení jednání, kontrola prezence, schválení programu jednání

Starosta  Obce  Bořetice  pan František  Petrásek  přivítal  všechny  přítomné na  XI.  mimořádném veřejném
zasedání zastupitelstva Obce Bořetice a konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu
s § 91, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. ze dne 12. dubna 2000 o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších
předpisů (dále jen "zákon o obcích"). Dle prezenční listiny je přítomno 12 zastupitelů z 15, zastupitelstvo Obce
Bořetice  tedy  je  v  souladu  s  §  92,  odst.  3  zákona  o  obcích  usnášeníschopné.  Jako  zapisovatelku  určil
předsedající pan František Petrásek paní Janu Hluchou. Dále přítomné seznámil s programem zastupitelstva a
dotázal se, zda někdo navrhuje doplnění bodu do programu jednání.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek navrhuje do programu doplnit bod 5.1 Rozpočtové opatření
č. 7/2023.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí  s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice schválilo program XI. mimořádného veřejného zasedání Zastupitelstva obce Bořetice tak, jak byl
přednesen - viz písemná příloha, vč. doplnění bodu 5.1 Rozpočtové opatření č. 7/2023.

 

Program:

1. Zahájení jednání, kontrola prezence, schválení programu jednání
2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
2.1. Volba návrhové komise
2.2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Projednání a schválení Dodatku č.2 Smlouva o dílo
4. Projednání poskytnutí mimořádné odměny starostovi obce Bořetice dle § 76 odst. 1 zákona o obcích
5. Další návrhy přednesené před nebo v průběhu jednání (§ 94 zákona č. 128/2000 Sb., v pozdějším
znění)
5.1. Rozpočtové opatření č. 7/2023
6. Rozprava a různé
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7. Závěr jednání

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje program XI. mimořádného veřejného zasedání Zastupitelstva obce
Bořetice tak, jak byl přednesen - viz písemná příloha, vč. doplnění bodu 5.1 Rozpočtové opatření č. 7/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/11Z/2024 bylo schváleno.

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu

2.1. Volba návrhové komise

Starosta Obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice zvolilo členy návrhové komise pana Lubomíra Fibicha a pana Miroslava Náležinského.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  volí  členy  návrhové  komise  pana  Lubomíra  Fibicha  a  pana  Miroslava
Náležinského.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/11Z/2024 bylo schváleno.

2.2. Volba ověřovatelů zápisu

Starosta Obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice zvolilo ověřovateli zápisu paní Kláru Otáhalovou a pana Milana Herůfka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice volí ověřovateli zápisu paní Kláru Otáhalovou a pana Milana Herůfka.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/11Z/2024 bylo schváleno.

3. Projednání a schválení Dodatku č.2 Smlouva o dílo

Přednesl starosta pan František Petrásek, viz písemná příloha. Jedná se o dodatek č. 2 s firmou TD LKW s. r. o.
ke  Smlouvě  o  dílo  na  provedení  stavebního  díla  "Bořetice-Infrastruktura,  Záhumenice-Příhon",  jehož
předmětem je vyčíslení více a méněprací dle změnového listu.

Před kontrolou položek ze strany stavebního dozoru stavební firma obci předložila fakturu víceprací za cca 395
tis. bez DPH, jejíž proplacení obec pozastavila. Po kontrole položek je v dodatku odpočet cca 288 tis. bez DPH.
Takže oproti původní faktuře je zde úspora cca 683 tis. bez DPH.

Starosta obce Bořetice, pan František Petrásek, dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice schválilo znění Dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo s TD LKW s. r. o.,  se sídlem Mrštíkova 13/15,
693  01  Hustopeče,  na  akci  "Bořetice-Infrastruktura,  Záhumenice-Příhon",  tak,  jak  byl  předložen,
vč. změnového listu, viz písemná příloha, schválilo uzavření Dodatku č. 2 ke SoD a pověřilo starostu obce
podpisem Dodatku č. 2 ke SoD, vč. změnového listu.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje znění Dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo s TD LKW s. r. o.,  se sídlem
Mrštíkova  13/15,  693  01  Hustopeče,  na  akci  "Bořetice-Infrastruktura,  Záhumenice-Příhon",  tak,  jak
byl předložen, vč. změnového listu, viz písemná příloha, schvaluje uzavření Dodatku č. 2 ke SoD a pověřuje
starostu obce podpisem Dodatku č. 2 ke SoD, vč. změnového listu.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 4/11Z/2024 bylo schváleno.

4. Projednání poskytnutí mimořádné odměny starostovi obce Bořetice dle § 76 odst. 1 zákona o
obcích

Přednesl místostarosta obce Bořetice pan Jiří Michna. 

Stavba ČOV a kanalizace je úspěšně dokončena, v současnosti je dokončen také zkušební provoz ČOV, na obec
přišla poslední platba, co nám SFŽP  dlužil. S tímto největším a finančně nejnáročnějším investičním projektem
v historii Bořetic bylo spojeno velké množství práce, starostí a úkolů. Samozřejmě, že na realizaci stavby
ČOV se podílelo více osob, přesto si myslím, že pan starosta byl touto akcí vytížen zdaleka nejvíc, a to vysoce
nad rámec svých běžných povinností.

Z výše uvedených důvodů navrhuji zastupitelstvu, aby schválilo udělení mimořádné odměny starostovi obce
Bořetice,  a  to  cca  ve  výši  jedné  jeho  zákonné  měsíční  odměny  (v  roce  2023).  Konkrétně  navrhuji
částku mimořádné odměny ve výši 66.000,- Kč.

Pan Miroslav Náležinský navrhnul částku mimořádné odměny ve výši 80.000,- Kč.

Pan  místostarosta  obce  Bořetice  Jiří  Michna  dává  tedy  nejprve  hlasovat  o  protinávrhu  p.  zastupitele
Náležinského, tedy kdo souhlasí s tím, aby zastupitelstvo obce Bořetice schválilo za plnění mimořádných úkolů
v souvislosti  s  akcí  výstavy ČOV a kanalizace v  obci  Bořetice dle §  76 odst.  1  zákona č.  128/2000 Sb.
o obcích mimořádnou odměnu starostovi obce Bořetice panu Františku Petráskovi ve výši 80.000,- Kč.

Jelikož byl protinávrh schválen, o původním návrhu se nehlasovalo.

Diskuze:
Jiří Michna návrh 66 000,-- Kč
Miroslav Náležinský vznesl protinávrh 80 000,-- Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje za plnění mimořádných úkolů v souvislosti s akcí výstavy ČOV a
kanalizace v obci Bořetice dle § 76 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích mimořádnou odměnu starostovi
obce Bořetice panu Františku Petráskovi ve výši 80.000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. 5/11Z/2024 bylo schváleno.

5. Další návrhy přednesené před nebo v průběhu jednání (§ 94 zákona č. 128/2000 Sb., v pozdějším
znění)

5.1. Rozpočtové opatření č. 7/2023

Přednesl starosta obce Bořetice pan František Petrásek. Jedná se o poslední rozpočtové opatření roku 2023,
k jehož schválení zastupitelstvo obce dne 6. 12. 2023 usnesením č. 14/10Z/2023 zmocnilo radu obce s tím,
že  schválené rozpočtové opatření č. 7/2023 bude předloženo na dalším veřejném zasedání Zastupitelstva obce



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 4 / 5

Bořetice k informaci. Rada obce Bořetice schválila RO č. 7 dne 29. 12. 2023 usnesením č. 6c/35R/2023.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice vzalo na vědomí Rozpočtové opatření č. 7/2023 tak, jak bylo předloženo, zvýšení na straně příjmů
i výdajů ve výši 3 562 000,-- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  bere  na  vědomí  rozpočtové  opatření  č.  7/2023  schválené  na  základě
zmocnění zastupitelstva obce Bořetice radou obce Bořetice dne 29.12.2023 usnesením č. č. 6c/35R/2023
tak, jak bylo předloženo, viz písemná příloha. Zvýšení na straně příjmů i výdajů ve výši 3 562 000,-- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/11Z/2024 bylo schváleno.

6. Rozprava a různé

Školní jídelna - rozšíření, vybavení, ukládání odpadů; Pavel Odstrčil, ml.- napojení RD na ČOV, Komplexní
pozemková úprava

Diskuze:
Miroslav Náležinský Chtěl bych upozornit na situaci ve školní kuchyni. Školní kuchyně/jídelna  má, jak

všichni víme, malý prostor. Bylo by třeba řešit jak prostor tak dispozici.  Jsou zde
omezené prostory  pro ukládání potravin  tak i pro ukládání odpadu. O příštího roku
budou muset dodržovat povinnosti, které vyplývají  z nového zákona o odpadech - letos
je ještě výjimka, ale budeme to muset řešit. Také by chtěli zakoupit konvektomat.

Jan Hempl Je třeba oslovit projektanta, aby prostory rozumně navrhnul, určitě jsou na to normy.
František Petrásek Ve  školní  kuchyni  proběhla  rekonstrukce  cca  7  nebo  8  let  zpátky,  nakupovalo

se vybavení, vše dle požadavků školy, dodělávalo se odsávání. Pokud bychom tam
dávali  konvektomat,  je  potřeba  udělat  rozvody,  elektřinu  znovu.  Je  tam problém
s prostorem.

Jiří Michna Je potřeba se ptát nejen, co chce školní kuchyně, ale i odborníků, aby ten prostor
navrhnuli.

Miroslav Náležinský Je nám znám počet domácností , které jsou v současné době již připojeny na ČOV, kolik
jich nemůže být připojených z technických důvodů. Pak kolik lidí se nechce připojit
vůbec - z důvodu dokládání vývozu žumpy. Je potřeba to projít a upozornit ty, kteří
ještě nejsou připojení.

Miroslav Náležinský Dotace pro TJ Sokol oddíl kopané, zvýšit dotaci z 250 000,-Kč na 350 000,-- Kč, ta
částka  250  tis.  Kč  je  nízká,  podali  si  žádost  o  dotaci?  Vyvolat  případně  jednání
se zástupci TJ Sokol o nastavení podpory.

František Petrásek Žádost  o  dotaci  si  TJ  Sokol  před schvalováním rozpočtu nepodal,  při  schvalování
rozpočtu se jim tam dala částka jako každý rok, tedy 250 tis. Kč. Je třeba doložit žádost
na 250 000,-- Kč a pokud chtějí zvýšit o 100 000,-- Kč, tak musí podat další žádost.

Miroslav Náležinský Je  třeba,  aby  se  vyřešil  problém s  napojením na  ČOV u  rodinného  domu Pavla
Odstrčila ml.  Je třeba zjistit, kde je problém, resp. kdo udělal chybu, příp. reklamovat.
Stejně tak projít se stavebním dozorem všechny závady ČOV a reklamovat. Záruční
lhůta běží.

Milan Herůfek V tomto v případě by šlo asi řešit přečerpávačkou.
Lenka Kuchyňková Ještě  se  vrátila  k  problému  školní  jídelny,  na  Vrbici  konvektomat  ve  školní

kuchyni mají, bylo by dobré udělat návrh na zpracování projektu rekonstrukce školní
kuchyně - na příštím ZO.

Marek Polák Já bych začal tím, že se zeptáme paní ředitelky, jaký je do budoucna výhled počtu dětí
a podle toho příp. nastavit kapacitu školní kuchyně. 

Jiří Michna Je potřeba se zamyslet i nad tím, že škola tento rok má v rozpočtu už přes 5 mil. Kč a
ještě zřejmě nekončíme - příspěvek zřizovatele, konektivita, projekt školky, zřejmě
oprava  střechy.  Já  neříkám,  že  je  to  špatně,  jen  musíme  přemýšlet  v  kontextu
omezeného rozpočtu a dalších investičních akcí, které obec čekají.  

Lenka Kuchyňková Znovu požádala o ořezání větví stromu v parku po domluvě s arboristou, zimní období
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je vhodné, stromy jsou ve vegetačním klidu.
Lenka Kuchyňková Zeptala se, zda se již podnikají nějaké kroky v souvislosti s komplexní pozemkovou

úpravou, bavíme se o tom už cca 4 roky.
František Petrásek Prozatím ne, nebyl na to časový prostor, řešily se jiné věci.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

7. Závěr jednání

Starosta ukončil jednání v 18.50 hodin.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Klára Otáhalová   ............................................................
 

Milan Herůfek   ............................................................
 
Starosta: František Petrásek   ............................................................
 
Místostarosta: Jiří Michna   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 11. 1. 2024


